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Martens: "Directe toepassing derogatie
onwettelijk"
nieuws

Vlaams minister van Leefmilieu Kris Peeters zegt dat de afwijkingen op de mestnormen
die Vlaanderen aan de Europese Commissie vraagt nu al mogen toegepast worden.
Volgens parlementslid Bart Martens (sp.a) kan dat niet. "Wat u doet is onwettelijk", zei hij
in woensdag in het Vlaams parlement. "Normen worden uitgevaardigd via decreten en
beslissingen, niet via persmededelingen. Het mestdecreet is geen vodje papier".
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Vlaams minister van Leefmilieu Kris Peeters zegt dat de afwijkingen op de mestnormen die
Vlaanderen aan de Europese Commissie vraagt nu al mogen toegepast worden. Volgens
parlementslid Bart Martens (sp.a) kan dat niet. "Wat u doet is onwettelijk", zei hij in woensdag in
het Vlaams parlement.
Om de waterkwaliteit te vrijwaren, is heel Vlaanderen sinds kort kwetsbaar gebied, wat betekent dat
de strengere bemestingsnorm van 170 kg stikstof per hectare en per jaar uit dierlijke mest geldt. De
Vlaamse regering kan aan de EU-Commissie wel een afwijking op die norm vragen voor bepaalde
gewassen. Maandag liet minister Peeters via een persbericht weten dat hij bij Europa zo'n
derogatieverzoek heeft ingediend. De minister zei ook dat de derogatie nu al geldt, in afwachting
van een beslissing van de nitraatcommissie.
"Wat u doet is onwettelijk. U hebt geen enkel recht om die derogatie nu al toe te kennen", zei een
boze Bart Martens. "Normen worden uitgevaardigd via decreten en beslissingen, niet via
persmededelingen", zei hij tegen Peeters. Volgens de sp.a'er kunnen veel boeren tegen de lamp lopen
als ze de norm uit Peeters' persmededeling volgen.
De minister ontkent dat hij de regelgeving met de voeten treedt. "Ik pas alleen toe wat Europa ook
elders toepast, met name in Duitsland", zei hij. "In Duitsland is dat maar voor 2,4 procent van de
bedrijven en is dat wél wettelijk geregeld", repliceerde Martens. Tinne Rombouts (CD&V) sprong
minister Peeters bij. "Het is zeer belangrijk dat we nu al weten wat de derogatie is", zei ze. Ook
Karlos Callens (Open Vld) vroeg Martens "een beetje toegeeflijk te zijn". Volgens Frans Wymeersch
(Vlaams Belang) toont Martens dat hij onbetrouwbaar is wat de mestproblematiek betreft.
"Als er hier iemand deloyaal is, is het wel de minister", antwoordde Martens. "Het mestdecreet is
voor mij geen vodje papier. Als we zo doorgaan, kunnen we beter naar huis gaan", besloot het
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socialistisch parlementslid.
Poll: Verwacht u dat door het nieuwe mestdecreet de waterkwaliteit in Vlaanderen snel en
sterk zal verbeteren?
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